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Protokół Nr XV/15 

z XV posiedzenia Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 29 grudnia 2015 roku 

 

Posiedzenie Sesji trwało od godziny 915 do godziny 1248 w sali dolnej Gminnego Ośrodka Kultury 

w Wydminach. Posiedzenie XV Sesji Rady Gminy Wydminy prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wydminy Pani Grażyna Plato. 

Radni obecni na Sali obrad : 

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

W obradach uczestniczyli: 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu brali udział także sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

-lista obecności sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 1  

Otwarcie sesji. 

Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady otworzyła obrady XV sesji Rady Gminy. Stwierdziła, że na 15 

radnych ustawowego składu Rady Gminy zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu uczestniczy 14 

radnych, wobec czego istnieje wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie powitała Wójta Gminy Wydminy Radosława Króla, Skarbnik Krystynę Truchan, Sekretarz 

Gminy Alinę Romanowicz, pracowników urzędu gminy, wszystkich sołtysów uczestniczących 

w obradach oraz wszystkie zebrane osoby na sali obrad. 

Przewodnicząca powołała Radnego Leszka Pałdyna na sekretarza obrad sesji Rady Gminy Wydminy. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała porządek obrad. Zwróciła się z zapytaniem, czy 

radni mają uwagi lub wnioski do porządku obrad. 

Wójt Gminy Wydminy Radosław Król wniósł formalny wniosek, aby wprowadzić projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2015 oraz 
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ustalenie planu finansowego tych wydatków do porządku obrad, jako pkt. 6, dalsza numeracja 

zmienia się o jedną liczbę.  

Głosowanie nad wnioskiem: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Wniosek został przyjęty. Porządek obrad zwiększa się do 18 punktów. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządku obrad po zmianach i poprawkach. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Porządek obrad został zmieniony (porządek obrad, po poprawkach, stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu) i wprowadzony (z uwzględnieniem wniosku). 

 

Ad. 3  

Przyjęcie protokołu z XIII Sesji oraz XIV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Wydminy. 

Po upewnieniu się, że każdy z Radnych zapoznał się z protokołem z XIII sesji Rady Gminy Wydminy 

i nie ma uwag, poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu: 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Wydminy: 

ZA: 11 

PRZECIW: 1 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Protokół został przyjęty. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z XIV Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Wydminy: 

ZA: 11 

PRZECIW: 1 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

- jeden Radny nie brał udziału w głosowaniu. 
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Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie między sesjami (sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu). 

Brak pytań. 

Wójt Gminy Wydminy z okazji świąt i zbliżającego się Nowego Roku rozdał sołtysom kalendarze. 

(Sołtys Dariusz Sawoń nie przyjął kalendarza). 

 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wydminy na 2015r. 

Skarbnik Gminy wprowadziła autopoprawkę (załącznik nr 3 do uchwały). 

Brak uwag. 

Przedstawienie opinii Komisji Wspólnej: pozytywna. 

Poddanie pod głosowanie uchwały po autopoprawce: 

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwał została podjęta większością głosów. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2015 oraz ustalenie planu finansowego tych wydatków. 

Wójt Gminy Wydminy: Uchwała ta pozwala nam kontynuować remont urzędu gminy. Przed nami 

jeszcze jest wykonanie oddymiania klatki schodowej, jest on zakupiony, ale Wykonawca wniósł 

wniosek o przesunięcie terminu na odebranie tego zadania w roku 2016. Przechylamy się do tej 

prośby, aby nie spieszyć się i nie odbierać czegoś co jest źle wykonane. Chcemy to zrobić dobrze i bez 

pośpiechu. Ta uchwała pozwala zapłacić nam za zadanie, które ma być wykonane w 2015 roku, 

dopiero w lutym 2016 roku. 
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Skarbnik Gminy: Plan finansowy wydatków niewygasających w roku budżetowym 2015 na Adaptacje 

części pomieszczeń Gminnego Ośrodka Kultury do potrzeb Urzędu Gminy w Wydminach wynosi 

29.460,00 zł. Ostateczny termin dokonania wydatku to 26 luty 2016 rok. 

Radny Waldemar Samborski: Czy wszystkie wydatki związane z inwestycjami, oprócz tej 

powiedzianej, zostały zrealizowane? Odp. Nie wszystkie. Wszystkie inwestycje powinny być do jutra 

odebrane (mieszkania w Pańskiej Woli, wodociągi, szamba). Są wybudowane, ale jeszcze nie zostały 

odebrane przez nadzór.  

Radny W. Samborski: A zadanie związane z budową kotłowni? Odp. Te zadanie nie jest realizowane. 

Rozłożyliśmy te zadania, na zadanie dwuletnie. Niestety zawiłości z procedurami i dofinansowanie 

z Funduszu Ochrony Środowiska wymagają od nas dodatkowej dokumentacji.  

Skarbnik Gminy: Niestety nie możemy tej inwestycji ująć w wydatkach niewygasających, gdyż mamy 

na nią tylko promesę na pożyczkę.  

Wójt Gminy Wydminy: Dopiero po uchwaleniu nowego budżetu na 2016 roku przedstawimy Radzie 

Gminy potrzebne dokumenty i uchwałę dot. tej inwestycji. 

Skarbnik Gminy: Ta inwestycja nie została zdjęta z planu wydatków gminy na rok 2015, gdyż 

obowiązuje nas promesa do 31 marca 2016 roku. 

Wójt Gminy Wydminy: Nie została zdjęta inwestycja, bo gdyby tak się stało, zablokowalibyśmy tą 

inwestycję na jakiś czas.  

Głosowanie nad uchwałą:  

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała zostaje uchwalona większością głosów. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Wydminy, 

warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych 

przystanków. 

Wprowadzenie Wójt Gminy Radosław Król: Gmina ma niewiele przystanków, z których gmina może 

pobierać opłaty. Dochód z tej opłaty będzie szczątkowy, ale nie możemy się wyzbyć tych dochodów, 

bo gmina jest odpowiedzialna za utrzymanie przystanków na terenie gminy. 

Radny Marek Naruszewicz: Jakie dochody są przewidziane z tej opłaty? Odp. Rocznie nie przekroczy 

100 zł. od wszystkich przewoźników. 
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Radna Elżbieta Januszkiewicz: Czy zwiększy się w przyszłości liczba przystanków komunikacyjnych? 

Odp. Tak w przyszłym roku budżetowym zamierzamy zakupić znaki D15, to stanowi dopiero 

podstawę wyznaczenia przystanku autobusowego. Wiata przystankowa nie stanowi przystanku, tylko 

znak.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Z powodu wprowadzenia opłaty za korzystanie z przystanków 

autobusowych, wejdzie ona przewidywalnie w koszt biletów pasażerów. W związku z tym uważam, że 

aby jakoś to zrównoważyć potrzeba jest zorganizowania szaletów przy tych przystankach dla 

pasażerów. Odp. Wójt: uważam, że w zamian za te wprowadzenie opłaty przystankowej dajemy dla 

pasażerów i mieszkańców gminy powstawanie, nieprzerwanie od 5 lat, wiat przystankowych. Opłata 

wynosi 0,05 zł. Jest to znikoma opłata i nie powinna mieć dużego wpływu na koszt biletów. Musimy 

wykorzystywać dochody gminy. 

Opinia Komisji Wspólnej: pozytywna 

Głosowanie nad uchwałą:  

ZA: 13 

PRZECIW: 1 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została prawomocnie uchwalona. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia miejscowości spełniających warunki umożliwiające 

pobieranie opłaty miejscowej. 

Wójt Gminy Wydminy wprowadził autopoprawkę z prośbą o wykreślenie miejscowości Dudka, gdyż 

została dwa razy wpisana.  

Radny Marek Naruszewicz wyraził wątpliwości dot. wpisanych miejscowości do uchwały takich jak: 

Ranty, Biała Giżycka, Dudka, gdyż wątpi, że są to miejscowości turystyczne.  

Opinia Komisji Wspólnej: pozytywna. 

Poddanie pod głosowanie uchwały po autopoprawce: 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

- w głosowaniu nie brało udziału dwóch radnych. 

Uchwał została podjęta większością głosów. 
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Wydminach. 

Wójt Gminy Wydminy: Zmiana wynika przede wszystkim ze zmiany adresu. Kolejna zmiana to 

ujednolicenie i zmiana liter na cyfry. Z działalności ośrodka zostało wykreślone administrowanie 

całym budynkiem, tą funkcję przejął urząd gminy. W rozdziale 3 paragraf 6 został zaktualizowany 

z obowiązującą ustawą. Oraz w paragrafie 8 określenie warunków powoływania rady kultury jako 

organ kultury. W paragrafie 7 został zmieniony pkt. dot. głównej księgowej-kompetencja dyrektora. 

Został dodany pkt. dot. powoływania dyrektora Ośrodka Kultury. 

Autopoprawka stylistyczna. 

Brak uwag. 

Opinia Komisji Wspólnej: pozytywna. 

Poddanie pod głosowanie uchwały po naniesionej autopoprawce: 

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

- w głosowaniu nie brało udziału dwóch radnych. 

Uchwał została podjęta większością głosów. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum Usług 

Wspólnych Gminy Wydminy”. 

Wprowadzenie Wójt Gminy Radosław Król: Jest to uchwała, która poprzednio była już wprowadzona 

w życie, ale miała swój załącznik określający statut jednostki. Wprowadzona dzisiaj uchwała 

przedstawiana jest bez załącznika. Załącznik wejdzie odrębną uchwałą. Jest to sugestia od Nadzoru 

Prawnego Wojewody, aby dokonać zmiany. Uchwała o utworzeniu jednostki oddzielnie, a statut 

odrębną uchwałą.  

Radny Roman Paluch: Co to znaczy zapis, że dyrektor reprezentuje na zewnątrz? Gminę reprezentuje 

tylko Wójt. Nie ma doprecyzowania tego zapisu. Doprecyzować ten zapis proszę. 

Opinia Komisji Wspólnej: pozytywna. 

Poddanie pod głosowanie uchwały: 

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 
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- w głosowaniu nie brał udziału jeden radny. 

Uchwał została podjęta większością głosów. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu samorządowej jednostki organizacyjnej „Centrum 

Usług Wspólnych Gminy Wydminy”. 

Mecenas Marta Wojsa: Ten zapis oznacza, że dyrektor nie reprezentuje Gminy na zewnątrz, tylko 

jednostkę samorządową CUW. Gminę na podstawię ustawy o samorządzie gminy reprezentuje tylko 

i wyłącznie Wójt Gminy. W przypadku, gdy mówimy o jednostce organizacyjnej gminy, to zawsze 

dyrektor lub kierownik tej jednostki reprezentuje jednostkę na zewnątrz (upoważnienie dane przez 

Wójta Gminy).  

Przewodnicząca Gminy przypomniała, że Radni dostali statut z autopoprawką wprowadzoną na 

Komisji Wspólnej. 

Opinia Komisji Wspólnej: pozytywna. 

Poddanie pod głosowanie uchwały po naniesionej autopoprawce: 

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

- w głosowaniu nie brał udziału jeden radny. 

Uchwał została podjęta większością głosów. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązania Problemów 

Alkoholowych oraz Zapobiegania Narkomanii na 2016r.  

Wprowadzenie Pełnomocnik ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych: 

Przedstawienie programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, w którym są ujęte 

cele i zadania, które będą realizowane w 2016 roku. Jak komisja będzie działać, a także jakie jednostki 

będą z nami współdziałały, aby ten program z pełnym sukcesem został zrealizowany.  

Przewodnicząca Rady Gminy: Dlaczego dopiero teraz program wpłynął? 

Odp. Program co roku był uchwalany w miesiącu grudniu.  

Przewodnicząca Rady Gminy: A do kiedy powinien wpłynąć do Rady?  
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Odp. Wydaje mi się, że do 10 grudnia.  

Przewodnicząca Rady Gminy: Nie. Sądzę, że do 15 listopada. 

Odp. Nie, ustawa nie wskazuje terminu przedstawienia programu Radzie Gminy.  

Wójt Gminy: Rzeczywiście Pani Przewodnicząca ma racje, jest to zadanie okołobudżetowe dość 

znaczące, dlatego też w przyszłości postaramy się, aby program był wcześniej przedstawiany Radnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy: Na przyszłość proszę, aby w procedurze uchwalania przyszłego budżetu 

był dołączany program, gdyż na profilaktykę są przeznaczone dość wysokie środki z budżetu. Chcemy 

wiedzieć wcześniej, na co idą te pieniądze. Ja jestem zdziwiona, że na narkomanie jest przeznaczone 

tylko 5.000,00 zł. a nie np. 10.000,00 zł.  

Radny Adam Szpak: w załączniku nr 1 do programu jest błąd dot. czcionki.  

Wójt Gminy: widocznie błąd wprowadził program komputerowy. 

Radny Waldemar Samborski: Czy w kwocie 3.000,00 zł mieszczą się szkolenia komisji? Uważam, że 

jest to za mała kwota. Odp. Tak.  

Skarbnik Gminy: W tej kwalifikacji budżetowej mieszczą się tylko szkolenia pracowników urzędu. 

Szkolenia dla komisji będą odbywały się z działu usługi pozostałe. 

Radny Marek Naruszewicz: Uważam, że terminy są ważne, ale najważniejsza jest treść. Zostały 

przeprowadzone badania w dwóch największych szkołach na terenie gminy Wydminy i uważam, że 

na podstawie badań 5.000,00 zł przeznaczone na narkomanie to za mała kwota. (12% uczniów 

gimnazjum próbowało narkotyków, 22% uczniów liceum próbowało narkotyków). Odp. Wójt: Trzeba 

wyznaczyć dobrą skalę, pytając uczniów w liceum ile osób próbowało alkoholu pewnie 

odpowiedziałoby 100%. 

Skarbnik Gminy: Kwota przeznaczona na zapobieganie narkomanii, została przyjęta z wykonania 

z tego roku, i jeśli okaże się, że to za mała kwota, nic nie stoi na przeszkodzie, aby te środki zwiększyć, 

przesunięciami między paragrafami.  

Przewodnicząca Rady Gminy: Czy w styczniu odbędzie się szkolenie dot. wydatkowania tych 

środków? Odp. Przy tworzeniu harmonogramu swojej pracy postaram się uwzględnić takie szkolenie. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: współpraca z projektami długofalowymi, które wprowadzone 

w szkołach dałyby większe korzyści. (Cała wypowiedź jest niezrozumiała). Jakie środki są pozyskiwane 

z akcyzy alkoholowej? Odp. Skarbnik: 105.000,00 zł.  

Zastępca Wójta: Szkolenia dot. profilaktyki alkoholowej wiąże się także z narkomanią. 

Radny Tadeusz Łukaszczuk: Uważam, że aby młodzież lepiej poznała temat uzależnienia, osoby, które 

wyszły z alkoholizmu lub narkomanii powinni o tym opowiadać i dawać świadectwo.  

Pełnomocnik: Po części ma Pan racje, ale duża ilość osób zajmujących się terapią uzależnień jest 

przeciwna takim spotkaniom. Opowiadanie o swoim uzależnieniu nie daje młodzieży wskazówek 

i rad, jak wyjść z problemu.  
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Wójt: Zgodzę się z Panem Radnym. Osoby, które przeszły przez problem alkoholizmu czy narkomanii, 

to dużo więcej potrafiłyby przekazać młodzieży niż terapeuta czerpiący z teorii czym jest uzależnienie. 

Brak opinii Komisji Wspólnej. 

Poddanie pod głosowanie uchwały: 

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

- w głosowaniu nie brał udziału jeden radny. 

Uchwała została podjęta większością głosów. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2016 Rokiem Niezłomnych Żołnierzy Wyklętych 

w Gminie Wydminy. 

Wprowadzenie Wójt Gminy: uchwała została stworzona w związku z przypadającą w 2016 roku, 16 

lutego, 70 rocznicą bitwy antykomunistycznego podziemia na Warmii i Mazurach na terenie Gminy 

Wydminy, we wsi Gajrowskie. Chcemy dzięki temu godnie upamiętnić Niezłomnych Żołnierzy. 

Radny Adam Szpak: Chciałbym wprowadzić zmianę do preambuły uchwały w pierwszym zdaniu 

i uważam, że powinno te zdanie brzmieć: „ŻOŁNIERZE WYKLĘCI” to wierni żołnierze Najjaśniejszej 

Rzeczypospolitej, którzy po zakończeniu II wojny światowej nie chcieli zniewolenia Polski przez 

Związek Radziecki i komunistyczne władze”. 

Wójt Gminy przychylił się do tej zmiany i wprowadził w związku z tym autopoprawkę. 

Poddanie pod głosowanie uchwały po naniesionej autopoprawce: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

- w głosowaniu nie brał udziału jeden radny. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie 

Gminy Wydminy w latach 2016-2023. 

Radny Marek Naruszewicz po wnikliwej analizie załącznika do uchwały na forum Rady, wykazał błędy 

merytoryczne, takie jak: w załączniku dot. szkół na str. 24. 

Po długiej dyskusji z Kierownikiem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej okazało się, że błędów nie 

popełniono. Między innymi Kierownik GOPS w Wydminach zauważył, że można było nanieść uwagi co 

do strategii przez cały miesiąc listopad, niestety nie wpłynęły żadne poprawki i uwagi. 

- dwoje Radnych opuściło posiedzenie sesji. 

Poddanie pod głosowanie uchwały: 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

- w głosowaniu nie brało udziału trzech radnych. 

Uchwała została podjęta większością głosów.  

 

Ad. 15 

Interpelacje i zapytania Radnych 

Radny Marek Naruszewicz 

1. Pytanie dot. bezpieczeństwa dojeżdżających dzieci. Ostatnio była sytuacja z pijanym kierowcą 

autobusu. Czy były rozmowy z przewoźnikiem w tej sprawie? 

2. Dlaczego nie byli powiadomienie sołtysi o komisji i sesji nadzwyczajnej? 

Odp. Nie wysyłamy zawiadomień o komisjach do sołtysów. Zawiadomienie o sesji nadzwyczajnej 

nie było wysłane do sołtysów ze względu na brak czasu. Na przyszłość będziemy sołtysów 

zawiadamiać chociażby telefonicznie.  

3. Czy będzie remontowana droga w Mazuchówce, do Pana Romatowskiego? 

4. Co się stało z drzewami na cmentarzu w Orłowie? 

5. Dlaczego został zaciągnięty kolejny kredyt w kwocie 800.000,00 zł.? 

6. Prywatny przedsiębiorca chce zrobić nową inwestycję w Pańskiej Woli (prawdopodobnie 

chlewnie)? Czy wiemy coś więcej o tej inwestycji? 

Radny Adam Szpak 
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1. Kto pełni funkcje kierownika Filii ZSO w Talkach i Zelkach? 

2. Z tego co już wiadomo, niektóre gospodarstwa w Gawlikach Małych, które są umiejscowione 

na górkach nie będą podłączone do oczyszczalni. Czy jest możliwe, aby przy tych 

gospodarstwach wybudować pojedyncze szamba? 

3. Istnieje stara zabudowa studni w Gawlikach Małych. Czy ten budynek ze studnią może 

przejąć sołectwo? 

4. Droga prowadząca do miejscowości Gębałka: Agencja Nieruchomości Rolnych sprzedała 

pewien odcinek tej drogi, czy jest jakieś rozwiązanie tej sytuacji? 

5. Czy będzie prowadzony remont drogi powiatowej na trasie Stare Juchy-Wydminy, chociaż na 

odcinku Gawliki Małe-Wydminy? 

 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: 

1. Czy gmina zamierza korzystać z dotacji na remont dróg lokalnych? Jakie to dotacje i jakie ulice? 

2. Czy będą oczyszczane ulice w Wydminach? Jest brudno i nieestetycznie na niektórych ulicach 

Wydmin. 

 

Radny Tadeusz Łukaszczuk: 

1. Pewna rodzina, chce zmienić pomnik, nie naruszając granic, na którym stał stary pomnik. Za tą 

usługę Spółka domaga się dużych opłat. Czy zasadne jest pobieranie przez Spółke opłaty? 

 

Przewodnicząca Grażyna Plato: 

1. Czy ktoś z urzędu będzie przy odbiorze kładki w miejscowości Gawliki Wielkie? 

Odp. Ktoś z mojego sekretariatu zadzwoni do Zarządu Dróg Powiatowych i ustali termin odbioru 

kładki koło szkoły. Poinformujemy Panią o tym. (Telefon został wykonany 30 grudnia 2015 roku. 

Odbiór częściowy został ustalony z wykonawcą 30 grudnia o godz.12:00).  

 

Ad. 16 

Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania Radnych. 

1.Odp. Wójt: Spotykam się z taką sytuacją pierwszy raz. Ubolewam, że zaistniała taka sytuacja. Odp. 

Dyrektor Biura Obsługi Szkół: Przewoźnik został wezwany do złożenia wyjaśnień na piśmie. Zarzuty są 

potwierdzone. Nie wiemy jeszcze jakie będą konsekwencje z naszej strony dla przewoźnika. 

2.Odp. Nie wysyłamy zawiadomień o komisjach do sołtysów. Zawiadomienie o sesji nadzwyczajnej 

nie było wysłane do sołtysów ze względu na brak czasu. Na przyszłość będziemy sołtysów 

zawiadamiać chociażby telefonicznie.  

3. Odp. Wójt: Ostatnio jeździłem tą drogą i stan drogi jest dobry. 

4. Odp. Wójt: Pracownicy Spółki przekroczyli swoje uprawnienia. Nie dostali decyzji o uzgodnieniu 

wycięcia tych drzew. Osoby poszkodowane dostały odszkodowanie w postaci posadzenia nowych 

drzew. Prezes PUKiZ pociągnął odpowiedzialnych pracowników do odpowiedzialności. 
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5. Odp. Skarbnik: Został ogłoszony przetarg i została podpisana umowa zaciągnięcia kredytu, ale na 

dzień dzisiejszy nie wzięliśmy ani złotówki z tych zaciągniętych środków. 

6. Odp. Tak, został złożony wniosek o ustalenie uwarunkowań środowiskowych dla nowej inwestycji. 

Nic więcej nie wiemy. Inwestycja ma stanąć na gruncie tego inwestora. Wszelka dokumentacja jest u 

Inspektor Jolanty Bazylak, do zapoznania się. 

7. Odp. Kierownikiem tych dwóch placówek jest Pani Ewa Thomas. 

8. Odp. To, że niektóre gospodarstwa nie będą podłączone do sieci wodociągowej zależy od 

projektanta. Oczyszczalnie ścieków robimy dla większości mieszkańców, ale nie pozostawimy tych, 

którzy nie będą podłączeni. W przyszłości zaproponujemy jakieś rozwiązania. 

9. Odp. Agencja Nieruchomości Rolnych sprzedała  grunt, na którym przebiegała droga. Prowadzimy 

rozmowy, aby wyjaśnić sytuacje.  

10. Odp.  Warunki pogodowe powodują zły stan drogi. Nie jest zasadne remontowanie tej drogi. 

11. Odp. Zostaliśmy ujęci na listę przebudowy dróg lokalnych województwa, remontowane ulice to: 

Kolejowa i Dworcowa. Zamierzamy także skorzystać z Programu Obszarów Wiejskich, 

przygotowujemy w tym celu dokumenty (np. z sołectw Plan Odnowy Wsi).  

 

Ad. 17 

Wolne wnioski i informacje 

Przewodnicząca Rady Gminy: 

- przedstawiła pismo mieszkańców ul. Leśnej w Wydminach, dotyczące budowy zakładu produkcji 

mas bitumicznych i asfaltowych. 

- Przedstawienie skargi na Wójta Gminy, w sprawie drogi gminnej w miejscowości Mazuchówka- zbyt 

przewlekłe załatwianie sprawy.  

Wójt Gminy odnosząc się do tej skargi, powiedział, że sprawa dotycząca tej drogi znalazła się w sądzie 

i w związku z tym czeka na rozstrzygnięcie przez sąd. 

Zostało poddane pod głosowanie skierowanie skargi do rozpatrzenia przez Komisję Rewizyjną: 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

- Wójt Gminy Wydminy przedstawił pismo Pana Lelo dot. zniżenia stawki podatku transportowego. 

Wójt stwierdził, że zastanawia się nad taką obniżką dla wszystkich. 

Niektórzy Radni byli przeciwko, gdyż Pan Lelo jako przewoźnik autobusowy, źle wykonuje swoje 

obowiązki dot. przewozu dzieci do szkół.(Wykonawca wyłoniony z przetargu). 
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- Przewodnicząca Rady Gminy złożyła życzenia na Nowy Rok. 

 

Ad. 18 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato podziękowała zebranym Radnym oraz gościom za udział 

w obradach sesji i zamknęła obrady o godz. 1248. 

 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy 

 

             Grażyna Plato 

 

 

 

Protokołował: 

Referent Emilia Chojnowska 

 


